
 

Groningen, 19 februari 2024.  

 

Betreft: Ophef over ontwikkeling Zuiderplantsoen, Sterrebos en monument ringweg  

Schriftelijke vragen art. 36 van RvO  

Indiende partij: Stadspartij 100% voor Groningen  

 

Geacht college,  

 

Na de zomermaanden wordt Groningen weer bereikbaar, want dan wordt de zuidelijke ringweg 

opgeleverd. Na jaren van oponthoud, wegafsluitingen, drukte en de noodzakelijke bouwactiviteiten, 

inclusief opslag en vervoer van bouwmaterialen en -afval, krijgen wij als gemeente en onze inwoners 

eindelijk de leefbaarheid terug.  

De plek waar voorheen de ringweg lag, biedt nu de mogelijkheid om de stad opnieuw vorm te geven 

en te verfraaien. Dit was de motivatie achter het onder de grond brengen van de ringweg. Hoewel 

deze keuze aanzienlijk duurder was en langer duurde, zijn er in de afgelopen maanden veel plannen 

gepresenteerd met prachtige visualisaties. Tegelijkertijd ontvangen wij vanuit verschillende hoeken, 

van omwonenden en andere betrokkenen, vele vragen, klachten en onbegrip over deze plannen en 

de totstandkoming ervan.  

Het valt onze fractie op dat het gebied is opgedeeld in diverse deelprojecten en dat de historische 

waarde van het gebied niet wordt meegenomen in deze plannen, laat staan dat omwonenden en 

betrokkenen hierbij worden betrokken.   

Wij zijn op de hoogte van de schriftelijke vragen van het CDA en Student en Stad en de antwoorden 

van het college. Wij willen met onze schriftelijke vragen toch iets verder de diepte ingaan, mede door 

de ophef die de laatste periode is ontstaan. 

 

Onze fractie wil daarom aandacht vragen voor drie deelprojecten:  

- Monument van de oude ringweg  

- De aanpak van het Sterrebos  

- De aanpak van het Zuiderplantsoen  

 

Deze deelprojecten zijn naar onze mening en historisch gezien onderdeel van één gebied en moeten 

in de verdere ontwikkeling ook zo benaderd worden. Gezien de ophef en het gebrek aan 

betrokkenheid van de inwoners in een gebied waar het welzijn van deze inwoners centraal moet 

staan, begrijpen wij niet waarom zij voortdurend voor verrassingen komen te staan.  

 



1. Is het college bereid om het gebied als één geheel te beschouwen?  

A. Zo ja, welke stappen gaat het college ondernemen en kan het college dit in een tijdlijn 

zetten?  

B. Zo niet, waarom kiest het college ervoor het zichzelf moeilijk te maken en de mogelijkheden 

niet te omarmen om hier een fantastisch project van te maken?  

 

2. Is het college, gezien de vele kritieken maar ook waardevolle suggesties van omwonenden en       

betrokkenen, bereid om voor het gehele gebied burgerparticipatie toe te passen?  

A. Zo ja, hoe gaat dit proces eruit zien en welke projecten gaan hieronder vallen?  

B. Zo niet, kan het college uitleggen waarom burgerparticipatie van inwoners voor het gehele 

gebied niet van belang is?  

 

Het Sterrebos, samen met de aangrenzende Helperlinie, is in tegenstelling tot veel andere plekken in 

de gemeente Groningen uit het verleden nog steeds zichtbaar. We hebben nu de kans om het 

historische karakter van onze gemeente te herstellen. Dit deel van de gemeente heeft een rijke 

historie met nog vele zichtbare elementen of zijn nu bereikbaar om zichtbaar te maken, dit in 

tegenstelling tot vele andere plekken in de gemeente.  

 

3. Kan het college aangeven hoe zij de historie van dit stuk Groningen wil laten terugkomen in het 

gebied en welke onderzoeken daar naar gedaan zijn?  

 

Hoogachtend,  

Niels Hilboesen  

Stadspartij 100% voor Groningen 


